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Prawoskrzydłowy to od kontuzji Zaniolo cel numer jeden mercato Romy.

Konkretnych pogłosek medialnych wciąż jednak brakuje. Te najmocniejsze

prowadzą wciąż do Politano, choć, po tym co stało się przed tygodniem,

transakcja może nie być łatwa do zamknięcia. M.in. o gracza Interu był

pytany Gianluca Petrachi przed meczem przez Rai Sport. 

Absencja Dzeko?

- Jest bardzo ważnym graczem, ale mamy Kalinica, który jest w formie i czuje się

dobrze. Mam nadzieję zobaczyć go takiego jak w Parmie.

Mówi się o Politano, gracza wymienia się blisko Napoli...

- Wolę nie mówić dziś o mercato, operacja Spinazzola-Politano była zamknięta, o

tym co się wydarzy porozmawiamy w najbliższych dniach. 

Myślicie o następcy Dzeko? Macie pomysły?

- Mamy Kalinica, który jest wypożyczony. Po zakończeniu sezonu dokonamy ocen.

Zobaczymy jak potoczą się sprawy do czerwca. Wprowadzenie młodego gracza do

kadry jest bliskie filozofii Romy, ale to zbyt wczesne rozważania. Wprowadzenie w

przyszłości młodego gracza, który stanie się napastnikiem Romy jest czymś nad

czym myślimy.
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